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Protokół Nr ORN.0012.4.4.2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 8 października 2019 r. 
 

 

Na stan 11 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 9 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina 

Cichocka. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

 Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Olecku – Marcin Małecki 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Analiza kosztów wytworzenia energii cieplnej w Przedsiębiorstwie Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku w porównaniu do innych wytwórców energii cieplnej  

w Olecku.  

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1 – Analiza kosztów wytworzenia energii cieplnej w Przedsiębiorstwie 

Energetyki Cieplnej Sp. Z o.o. w Olecku w porównaniu do innych wytwórców energii 

cieplnej w Olecku. 

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisja podjęła decyzję o przeniesieniu analizy kosztów 

wytworzenia energii cieplnej w PEC w Olecku na kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej ze 

względu na niezapoznanie się jej Członków z przygotowaną analizą przez powołany do tego 

Zespół w którego skład wchodzą: Alicja Nowik, Paweł Giełazis i Marcin Roszko dotyczącej 

kosztów wytworzenia energii cieplnej. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zwrócił się do Sekretarza Gminy o przedstawienie odpowiedzi od Rzecznika Dyscypliny 

Finansów i z Prokuratury w sprawie przekroczenia w dniu 26 kwietnia 2019 r. przez 

funkcjonariusza publicznego - pracownika Urzędu Miejskiego w Olecku – swoich uprawnień 

poprzez dokonanie 25 przelewów dotyczących opłacenia należności określonych w fakturach 

niezatwierdzonych uprzednio przez kierownika jednostki oraz poprzez posługiwanie się 

cudzym środkiem identyfikacji elektronicznej wydawanym w systemie identyfikacji 

elektronicznej w celu uzyskania nieuprawnionego dostępu do usługi online, czym działano na 

szkodę interesu publicznego i prywatnego. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

przedstawił do wglądu Członkom Komisji odpowiedzi w wyżej wymienionej sprawie oraz 

omówił pokrótce ich treść – Rzecznik Dyscypliny Finansów nie dopatrzył się naruszenia 

dyscypliny finansów publicznych w gminie Olecko i odmówił wszczęcia postępowania 

wyjaśniającego, a Prokuratura umorzyła postępowanie uzasadniając tym, iż sprawa dotyczy 

odpowiedzialności za czynności służbowe a nie karne. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

poprosił o przesłanie tych odpowiedzi wszystkim Radnym. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

oznajmił, iż wystosował pismo do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o możliwość 

naruszenia dyscypliny finansów publicznych przez Burmistrza Olecka z prośbą  

o przeanalizowanie i podjęcie stosownych działań pod tym kątem. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

odczytał odpowiedź Burmistrza, na wyżej wymienione zawiadomienie, w którym nie  

dopatrzył się naruszenia dyscypliny finansów, ponieważ w dniu podpisania umowy o nadzór 

inwestorski pieniądze na ten cel były zabezpieczone w budżecie gminny. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

oświadczył, że to nie jest odpowiedź na jego zawiadomienie, ponieważ nie można zmniejszać 

i zwiększać zabezpieczonych na jakiś cel pieniędzy na koncie gminnym, a w obowiązku 

Komisji Rewizyjnej jest rozpatrzenie tej sprawy. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

oznajmił, że uchwała o Nr ORN.0007.86.2019 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 sierpnia 

2019 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2019 - 2028 została w całości uchylona. Zapytał Burmistrza co było powodem takiego 

postępowania ze strony Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 

 

Burmistrz Olecka – Karoli Sobczak 

odpowiedział, że sprawa została wyjaśniona przez Panią Skarbnik.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy przyszła już odpowiedź z RIO dotycząca tej sprawy. 
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że pismo z RIO już jest, ale czeka na zadekretowanie przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zwrócił się z prośbą o przesłanie tej odpowiedzi Radnym. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 
 

Komisja zgłosiła wniosek o przygotowanie i wysłanie zapytania do Przychodni Eskulap i do 

jednostek administracyjnych w Olecku o dostępność do obiektów użyteczności publicznej w 

gminie dla osób niepełnosprawnych oraz matek z wózkami uwzględniając infrastrukturę 

miejską oraz o opinię do Stowarzyszenia  Pomarańcza dotyczącej dostępności do obiektów 

użyteczności publicznej w gminie Olecko dla osób niepełnosprawnych oraz matek z wózkami 

uwzględniając infrastrukturę miejską z dostępem do obiektów sportowych i rekreacyjnych. 

 
 

Na tym punkt i posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Wiceprzewodniczący Komisji 

Marcin Roszko 

 

 

 


